

\$239/\$179 月費計劃：優惠只適用於全新客戶 (指過去 3 個月內客戶之身份證明文件未曾用作登記任何數碼通後付流動服務)。客戶須選用指定服務計劃、簽訂指定期限合約及繳付每月\$18 之行政費(如適用)。月費\$239/\$179 是基於 5G SIM Only 服務計劃原價月費\$398/\$238，於合約期限內每月扣除\$159/\$59 合約回贈計算得出。於合約期限終止後，如客戶繼續使用此服務，本公司將按照當時同等服務計劃之月費收費。客戶選用指定 5G SIM Only 服務計劃(80GB/20GB) 之合約期限服務計劃，可於合約期限內享每月 30GB 額外本地數據優惠。客戶選用指定服務計劃可於合約期內享 1Mbps 無限數據。指定計劃客戶於合約期內可享之服務月費回贈乃根據該服務於簽約時之月費收費而定。而第一期及 / 或最後一期賬單則會按使用日數之比例回贈(如適用)。而該賬單月之回贈金額將不高於該服務之當月服務收費。於合約期限終止後，1Mbps 無限數據將會取消。**無限本地數據：**只適用於客戶選用指定 5G 服務計劃。當每月數據用量達到選用服務計劃之上限，客戶之「主 SIM 咭」及「5G 附屬 SIM 咭」(如適用)仍可於 5G 網絡繼續使用本地流動數據服務，唯將不高於 1Mbps；客戶之「4.5G 全速附屬 SIM 咭」及「4.5G 21Mbps 附屬 SIM 咭」(如適用)，仍可於 4G 網絡繼續使用本地流動數據服務，唯將不高於 1Mbps。

\$158 月費計劃：優惠只適用於新客戶上台或現有客戶加開新號碼或指定現有客戶並選用指定服務計劃合約，須簽訂指定期限合約及繳付每月\$18 之行政費。月費\$158 是基於超貼心智能手機服務計劃原價月費\$298，於合約期限內每月扣除\$140 合約回贈。於合約期限終止後，如客戶繼續使用此服務，本公司將按照當時同等服務計劃之月費收費。客戶選用超貼心智能手機服務計劃(6GB) 之合約期限服務計劃，可於合約期限內享每月 14GB 額外本地數據優惠。客戶可於合約期內享免費 FUP 無限數據。**免費 FUP 本地無限數據：**合約期內須選用 FUP 無限數據，指定計劃客戶於合約期內可享之服務月費回贈乃根據該服務於簽約時之月費收費而定。而第一期及 / 或最後一期賬單則會按使用日數之比例回贈(如適用)。而該賬單月之回贈金額將不高於該服務之當月服務收費。此等合約優惠結束後，如客戶繼續使用此服務，本公司將按照當時同等服務計劃之月費收費。FUP 無限數據只限於本地(香港)使用。服務計劃不可與「多地數據共享計劃」同時使用。*當每月數據用量達到選用服務計劃之上限，根據 FUP (公平使用政策)，數據服務仍可繼續，而沒有速度限制或數據用量上限，但使用網絡之優先次序將相對較低，數據服務體驗或會受影響。

\$120 月費計劃：優惠只適用於新客戶上台或現有客戶加開新號碼或指定現有客戶並選用指定服務計劃合約，須簽訂指定期限合約及繳付每月\$18 之行政費(如適用)。客戶可於合約期限內享每月額外 7GB 42Mbps 本地數據優惠。^此計劃首 14GB 數據速度將不高於 42Mbps。當每月數據用量達到選用服務計劃之上限 (14GB)，根據 FUP (公平使用政策)，數據服務仍可繼續 (不高於 42Mbps) 而沒有數據用量上限，但使用網絡之優先次序將相對較低，數據服務體驗或會受影響。本地數據用量不包括網絡共享 (Tethering) 及點對點傳輸。月費\$120 是基於倍貼心智能手機計劃原價月費\$158，於合約期限內每月扣除\$38 合約回贈。於合約期限終止後，如客戶繼續使用此服務，本公司將按照當時同等服務計劃之月費收費。此計劃不支援以手機瀏覽器的桌面模式瀏覽網頁。

客戶選用指定合約期限服務計劃，客戶可於合約期限內享免費 15GB 亞太區漫遊數據優惠。

免費 15GB 亞太區漫遊數據：客戶必須根據銷售及服務合約內指定期限選用月費 HK\$28 「漫遊數據靈活通 – 15GB 亞太地區」，於合約期內的下個賬單月起可享每月 HK\$28 月費回贈。服務回贈期限完結後，服務將自動終止。合約期限由服務生效日開始計算。須同時啟動「漫遊數據全日通」或「升級」漫遊數據日費計劃。於合約期屆滿後剩餘的數據用量將自動取消。如數據用量超過「漫遊數據靈活通」之合約期內數據用量及已購買的「漫遊數據靈活通」增值數據用量，或身處指定地區以外的海外地區時，其後收費將按客戶所選用的「漫遊數據全日通」或「升級」漫遊數據日費計劃，及依所在地區原價日費收取。「漫遊數據靈活通」服務計劃只供指定計劃之主 SIM 咭的號碼申請。計劃內所有主 SIM 咭及附屬 SIM 咭用戶均可使用「漫遊數據靈活通」服務計劃之合約期內數據用量。受有關條款及細則約束(T&C-I044)。

客戶選用指定合約期限服務計劃，客戶可於合約期限內享免費每月 3GB/1GB 內地及澳門漫遊數據組合優惠。

免費 3GB 內地及澳門漫遊數據：免費每月 3GB 內地及澳門漫遊數據組合(「免費內地及澳門漫遊數據組合」)：「免費內地及澳門漫遊數據組合」乃根據原價每月\$88，於合約期每月扣除\$88 回贈計算得出。「免費內地及澳門漫遊數據組合」之 3GB 數據用量可

共用於內地及澳門地區，申請人必須為本公司現有流動電話月費計劃的賬戶持有人。客戶須同時啟動「漫遊數據全日通」。當客戶身處內地及澳門地區時，如數據用量超過「免費內地及澳門漫遊數據組合」服務之每月數據用量，本公司會發出短訊通知客戶。客戶可以回覆短訊並按指定的收費購買額外內地及澳門漫遊數據用量（「增值」）。如果客戶沒有回覆短訊增值，後續所產生的漫遊數據用量將於其他漫遊產品中扣除。如沒有其他產品則會按固定日費收費。受條款及細則約束，詳情請參閱(T&C-I041)。

免費 1GB 內地及澳門漫遊數據：免費每月 1GB 內地及澳門漫遊數據組合（「免費內地及澳門漫遊數據組合」）：「免費內地及澳門漫遊數據組合」乃根據原價每月\$30，於合約期每月扣除\$30 回贈計算得出。「免費內地及澳門漫遊數據組合」之 1GB 數據用量可共用於內地及澳門地區，申請人必須為本公司現有流動電話月費計劃的賬戶持有人。客戶須同時啟動「漫遊數據全日通」。當客戶身處內地及澳門地區時，如數據用量超過「免費內地及澳門漫遊數據組合」服務之每月數據用量，本公司會發出短訊通知客戶。客戶可以回覆短訊並按指定的收費購買額外內地及澳門漫遊數據用量（「增值」）。如果客戶沒有回覆短訊增值，後續所產生的漫遊數據用量將於其他漫遊產品中扣除。如沒有其他產品則會按固定日費收費。受條款及細則約束，詳情請參閱(T&C-I041)。

「**薦友雙通**」推薦計劃：受有關條件及細則約束。有關計劃及優惠詳情，請瀏覽「薦友雙通」推薦計劃專頁
<https://www.smartone.com/tc/mgm>

一般條款及細則：客戶須預繳指定金額之月費及行政費(如適用)。客戶需預繳之費用金額、可獲贈之額外數據用量及/免費優惠及/或禮品之價值視乎客戶所選服務計劃合約而定。每個指定服務計劃合約只可享以上優惠 1 次。本公司保留以其他同等或相若價值禮品代替的權利。不能與其他上台/續約優惠同時使用。如客戶更改選用其他服務計劃/未能於選用服務計劃合約當日起計 180 日內成功啟用服務，優惠將自動取消；本公司有權向客戶收取已享用之優惠的總額而毋須事先通知。以上優惠不能轉讓他人、兌換現金或找贖。本公司保留對優惠及任何爭議之最終決定權，並可更改此優惠之條款及細則而不作另行通知。優惠及服務受有關條款及細則約束，詳情請向銷售員查詢。

\$239/\$179 Monthly Plan : Only applicable to New Customer (means customer whose identity document has not been registered for any postpaid mobile service with SmarTone in the past 3 months). Customer is required to subscribe a designated service plan, sign a designated fixed-term contract subscription and pay an administrative fee of \$18 per month (if applicable). Monthly fee \$239/\$179 is calculated based on the original monthly fee \$398/\$238 for 5G SIM Only Service Plan, after a rebate of \$159/\$59 per month credited to the customer during the contract period. After expiry of the contract period, if the customer continues to use the service, the customer will be charged at the prevailing fee for comparable plan. Upon subscription of a designated 5G SIM Only Service Plan (80GB/20GB) under fixed term contract, the customer can enjoy extra 30GB Local Data per month during the contract period. Upon subscription of a designated 5G SIM Only Service Plan under fixed term contract, the customer can enjoy 1Mbps unlimited data during the contract period. Customer can enjoy a monthly rebate under the designated plan, and the amount of rebate is based on the monthly service charge at the time of service subscription. The rebate on the first bill month and/or the last bill month will be credited on a pro-rata basis based on the number of days of usage during the bill cycle (if applicable). The rebate amount in a bill month will not be greater than the monthly service charge. After the expiry of the contract, 1Mbps unlimited data will be terminated. **Unlimited Local Data**: Only available to customers who have subscribed to a designated 5G service plan. When monthly data usage reaches the plan's data allowance, data service remains for the main SIM card and "5G Add-On SIM card" (if applicable) in 5G network, but the data speed will be up to 1Mbps; for customers "4.5G Full Speed Add-On SIM card" and "4.5G 21Mbps Add-On SIM card" plan (if applicable), data service continues with data speed up to 1Mbps in 4G network.

\$158 Monthly Plan : Only applicable to new customers / existing customers with a new subscription or designated existing customer. Customer is required to subscribe a designated service plan, sign a designated fixed-term contract subscription and pay an administrative fee of \$18 per month. Monthly fee \$158 is based on the original monthly fee \$298 for SuperCare Smartphone Plan, after a rebate of \$140 per month credited to the customer during the contract period. After expiry of the contract, the customer will be charged at the prevailing comparable plan if the customer continues to use the service. Upon subscription of a designated SuperCare Smartphone Plan (6GB) under fixed term contract, the customer can enjoy Extra 14GB Local Data offer per month within the contract period. Customer can enjoy FUP Unlimited Local Data offer for free within the contract period. **Free FUP Unlimited Local Data** : Subscription to FUP Unlimited Local Data is required within the contract period. Customer can enjoy a monthly rebate for FUP Unlimited Local Data under a designated Plan, the amount of rebate is based on the monthly service charge at the time of service subscription. The rebate on the first bill month and/or the last bill month will be credited on a pro-rata basis based on the number of days of usage during the bill cycle (if applicable). The rebate amount in a bill month will not be greater than the monthly service charge. At the end of the rebate period, the prevailing



comparable service will be charged if the customer continues to use the service. FUP Unlimited Local Data usage applies to local (Hong Kong) use only. The service plan cannot be used in conjunction with DataRoam Plan. * Under FUP (Fair Usage Policy), when monthly data usage reaches the plan's data allowance, data service continues without speed throttling or data capping, but access to network resources will be given lower priority and data service experience may be affected.

\$120 Monthly Plan : Only applicable to new customers / existing customers with a new subscription or designated existing customer. Customer is required to subscribe a designated service plan, sign a designated fixed-term contract subscription and pay an administrative fee of \$18 per month (if applicable). Customers can enjoy extra 7GB 42Mbps Local Data offer per month within the contract period upon a designated service plan contract subscription. * The first 14GB of this plan is up to 42Mbps. Under FUP (Fair Usage Policy), when monthly data usage reaches the plan's data allowance (14GB), data service continues (up to 42Mbps) without data capping, but access to network resources will be given lower priority and data service experience may be affected. Local data usage excludes tethering and peer-to-peer applications. Monthly fee \$120 is based on the original monthly fee \$158 for ExtraCare Smartphone Plan, after a rebate of \$38 per month credited to the customer during the contract period. After expiry of the contract, the customer will be charged at the prevailing comparable plan if the customer continues to use the service. This plan does not support any web browsing in desktop mode via any mobile browser.

Customers can enjoy 15GB APAC Roaming Data offer for free during the contract period upon subscription of a designated service plan under fixed-term contract.

Free 15GB APAC Roaming Data: The Customer shall use the "RoamFlex Data Pass– 15GB APAC destinations" for the period specified in the Sales and Services Agreement. Subscription to "RoamFlex Data Pass– 15GB APAC destinations" with a monthly fee of HK\$28 is required within the contract period. Customer can enjoy HK\$28 monthly fee rebate starting from the next bill month within the contract period. The service will be automatically terminated after the expiry of the term of the service rebate. The Term shall start from the service effective date. "Data Roaming Day Pass" or "Upgraded" Roaming Data Day Plan should be activated at the same time. The remaining data entitlement of the "RoamFlex Data Pass" will be automatically forfeited when the Term expires. If the Customer's accumulated "RoamFlex Data Pass" usage exceeds roaming data allowance within contract period and top-up "RoamFlex Data Pass" data is purchased, or if the Customer is located in any overseas destination(s) other than designated destinations, the Customer will be charged the original day plan price under the "Data Roaming Day Pass" or "Upgraded" Roaming Data Day Plan subscribed, depending on the fee(s) to be charged in specific location(s). "RoamFlex Data Pass" subscription is only available to Main SIM mobile number. Customers of Main SIM and Add-on SIM under the designated plan can all enjoy the roaming data allowance within contract period under "RoamFlex Data Pass". Terms and conditions apply (T&C-I044).

Customers can enjoy monthly 3GB/1GB Mainland & Macau Roaming Data Pack offer for free during the contract period upon subscription of a designated service plan under fixed-term contract.

Free 3GB Mainland & Macau Roaming Data Pack: The Free 3GB Mainland & Macau Roaming Data Pack ("Free Mainland & Macau Roaming Data Pack") is calculated based on the original monthly fee \$88, after a rebate of \$88 per month has been given to the customer within contract period. The "Free Mainland & Macau Roaming Data Pack" monthly 3GB data allowance can be used in Mainland and Macau and only available for existing customers of the Company's designated monthly mobile service plan. Customers should activate "Data Roaming Day Pass" at the same time. When the Customer is located in Mainland and Macau and the data usage has exceeded the monthly allowance of "Free Mainland & Macau Roaming Data Pack", the Company will notify the Customer by SMS. The Customer may reply by SMS to purchase a top-up of Mainland & Macau Roaming Data Pack at the charge as specified in the SMS received. If the Customer does not reply to top-up, any subsequent data roaming usage will be deducted from other roaming products. If no other product is available, customers will be charged at a fixed daily rate automatically. T&C apply (T&C-I041).

Free 1GB Mainland & Macau Roaming Data Pack: The Free 1GB Mainland & Macau Roaming Data Pack ("Free Mainland & Macau Roaming Data Pack") is calculated based on the original monthly fee \$30, after a rebate of \$30 per month has been given to the customer within contract period. The "Free Mainland & Macau Roaming Data Pack" monthly 1GB data allowance can be used in Mainland and Macau and only available for existing customers of the Company's designated monthly mobile service plan. Customers should activate "Data Roaming Day Pass" at the same time. When the Customer is located in Mainland and Macau and the data usage has exceeded the monthly allowance of "Free Mainland & Macau Roaming Data Pack", the Company will notify the Customer by SMS. The Customer may reply by SMS to purchase a top-up of Mainland & Macau Roaming Data Pack at the charge as specified in the SMS received. If the Customer does not reply to top-up, any subsequent data roaming usage will be deducted from other roaming products. If no other product is available, customers will be charged at a fixed daily rate automatically. T&C apply (T&C-I041).

"Universal Referral" Program: Terms & conditions apply. For details of the program and offer, please visit "Universal Referral" website: <https://www.smartone.com/en/mgm>

Smartone

General Terms and Conditions: Customer is further required to prepay designated amount of service fee and administrative fee (if applicable). The amount of required service fee prepayment, the extra data and/or free offers and/or the value of the premium to be given will depend on the contract subscription selected by the customer. Each designated contract subscription is entitled to the above offer once only. The Company reserves the right to offer an alternative gift of equivalent or approximate value. This offer cannot be used in conjunction with other subscription / re-contract offers. The above offers will be forfeited if the customer changes to other service plans/ fails to activate the service in 180 days upon the contract subscription, and the Company has the right to charge the full amount of the gift without prior notice. This offer cannot be transferred to any third party and is neither refundable nor exchangeable for cash. The Company reserves the right of final decision relating to the promotions and any dispute thereof, and may change the terms and conditions without prior notice. Subject to relevant terms and conditions please ask our sales assistants for details.